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a r m a n m e l i . i r

»علی  هاشمی« جواب ما را نداد
تسنیم: محسن بیرانوند، دبیر فدراسیون 
وزنه برداری در مورد اینکه چرا علی  هاشمی 
تیم ملی را در مسابقات قهرمانی آسیا همراهی 
نکرد، خاطرنشان کرد: علی  هاشمی جواب 
ما را نداد. به اردو دعوت شد که گفت کرونا 
گرفته است. بعد از طریق رئیس هیات مدیره 
و همچنین مدیرکل استانش هم پیگیری 
کردیم و خواستیم که بیاید و این را توضیح 
دادیم که با یک حضور و بدون وزنه زدن سهمیه 
المپیکش قطعی می شود. حتی با برادرش هم 
صحبت کردم اما خودش نیامد. البته اکنون در 
استادیوم آزادی است و تمرین می کند. بیرانوند 
با تاکید بر اینکه اقدامات لازم برای اعزام تیم 
به کلمبیا انجام شده، تاکید کرد: این آمادگی 
را داریم که نظر برخواه اگر روی هر وزنه بردار 
باشد، اعزام کنیم، اما به هرشکل مسابقات در 
آمریکای جنوبی برگزار می شود، از سفارت 
ترکیه اقدام کردیم اما گرفتن ویزای کلمبیا 
سخت است. بهترین حالت این بود که در همان 
تاشکند کار تمام می شد. ما با پرواز چارتر به 
ازبکستان رفتیم، بچه ها سوار هواپیما شدند و 
مستقیم به تاشکند رفتند، همه چیز مرتب بود 
و پروازی دو ساعت و نیمه داشتیم اما مسابقات 
آخر ما در آمریکای جنوبی است، آنجا به شدت 
درگیر کرونا هستند، به هرحال حضور در این 

رقابت ها سخت است.

خارجازمستطیلسبز

»یوفا« ارتباط  »زلاتان«  با  
شرط بندی ها را بررسی می کند

یوفا قصد دارد به بررسی ارتباط زلاتان با 
شبکه های شرط بندی در فوتبال بپردازد. 
کمیته انضباطی یوفا اعلام کرده است که 
درباره زلاتان ابراهیموویچ مهاجم میلان 
و سوئد که مظنون به داشتن منافع مالی 
در شرکت های شرط بندی فوتبال است 
تحقیق خواهد کرد. پیش از این در رسانه های 
سوئدی اطلاعاتی وجود داشت مبنی بر اینکه 
ابراهیموویچ سهامدار شرکت شرط بندی 
است. اگر تحقیقات یوفا جرم این بازیکن را 
ثابت کند، ممکن است وی جریمه شود و از 
فوتبال محروم شود. طبق قوانین فیفا و یوفا، 
بازیکنان در صورت تعارض منافع در همکاری 
با سایت های شرط بندی، مجاز به شرکت در 
مسابقات نیستند. ۳ سال محرومیت از فوتبال 
در کنار جریمه مالی سنگین برای بازیکنانی 
که با سایت های شرط بندی همکاری کنند؛ 

وجود دارد.

خـــبر

دیـــدگــاه

پرسپولیس مقابل الوحده امارات تن به شکست داد. پرسپولیس 
خسته بود و از نظر جسمانی آمادگی لازم را نداشت. تیمی هم که از لحاظ 
فیزیکی شرایط خوبی نداشته باشد، نمی تواند تفکرات سرمربی خود را 
اجرایی کند. بازیکنان پرسپولیس کاملا از نظر جسمانی خسته بودند و 
تعویض های یحیی گل محمدی هم کمک چندانی به تیم نکرد. البته که 
چند موقعیت خوب خلق شد که با بی دقتی بازیکنان هدررفت ولی در 
مجموع پرسپولیس به خاطر خستگی ناشی از چهار بازی قبلی نتوانست 
برنامه منظمی را برای رسیدن به گل داشته باشد. بدون شک نماینده 
کشورمان اگر می خواهد در مراحل بعدی موفق باشد باید به گونه ای 
بازی کند که از لحاظ جسمانی در شرایط مناسبی باشد. رقابت های 
لیگ قهرمانان آسیا در این فصل به دلیل پاندمی کرونا بسیار فشرده 
برگزار می شود و ناخواسته تیم ها نمی توانند در بازی های آخر نمایش 
جالبی داشته باشند. فرصت استراحت کم است و این موضوع باعث 
شده تا تیم های مدعی نتوانند بسیار خوب ظاهر شوند. شکست النصر 
عربستان مقابل الوحدات اردن و همچنین پرسپولیس مقابل الوحده 
امارات نشان داد که این تیم ها با وجود داشتن بازیکنان حرفه ای هم 
به خاطر خستگی نمی توانند کیفیت همیشگی را ارائه کند. فولاد تیمی 
جوان و با انگیزه است که می تواند در آینده حرف زیادی برای گفتن 
داشته باشد. بزرگ ترین مشکل این تیم جوانی بازیکنانش است که باعث 
می شود نتوانند به نتیجه مطلوب دست یابند. در مسابقه با السدقطر 
فولاد بازی بسیار خوبی انجام داد و حتی یکبار تیرک دروازه السد را 
به لرزه درآورد ولی دقت نماینده قطر بیشتر بود و به واسطه استفاده از 
بازیکنان حرفه ای توانست به هدفش که کسب پیروزی بود دست یابد. 
با توجه به اینکه سه تیم برتر گروه ها به مرحله بعدی صعود می کنند، 
فولاد با پنج امتیاز و حضور در رده سوم شانس چندانی برای صعود ندارد 
حتی اگر در هفته آخر بتواند نماینده اردن را گلباران کند و السد در برابر 
النصر عربستان برنده شود. تراکتور تیمی تقریبا خنثی به نظر می رسد. 
نه گل می زند و نه گل می خورد. این تیم بد بازی نمی کند اما در زدن 
ضربه نهایی مشکل دارد. در صورتی که در ادامه رقابت ها تیم های برتر 
گروه A که الهلال و استقلال تاجیکستان هستند برنده شوند و همچنین 
استقلال مقابل الاهلی به پیروزی دست یابد، تراکتور در هفته آخر در 
صورت کسب پیروزی مقابل شارجه امارات بازهم صعودش به اما و اگر 
کشیده می شود. این تیم در پنج بازی که انجام داده چهار مسابقه را با 
تساوی به پایان رسانده و این موضوع باعث شده با وجود اینکه تلاش 
زیادی از سوی بازیکنان این تیم صورت می گیرد اما صعودش به مرحله 

بعدی در پرده ای از ابهام قرار گیرد.

پرسپولیس خسته بود

    کار بزرگ
تیم فوتبال الوحدات اردن که نخستین نماینده فوتبال 
اردن در لیگ قهرمانان آسیاست،  موفق شد تا دست 
به کار بزرگی بزند و در ورزشگاه مرسول پارک تیم النصر 

را با نتیجه دو بر یک شکست بدهد.

        شیادی
رجیو کونسیسائو سرمربی پورتو در پایان دیدار تیمش 
مقابل مورینسه به شدت نسبت به عملکرد داوری معترض 
بود. مدیررسانه ای پورتو با انتشار صحنه خطای پنالتی 

کونسیسائو را یک شیادی بزرگ نامید.

         آمار
امید عالیشاه در بازی پرسپولیس  با الوحده یک 
موقعیت خلق کرد و دقت پاس بالایی را هم از خود به 
نمایش گذاشت. عالیشاه همچنین 75 درصد دوئل ها را 

با پیروزی پشت سر گذاشت.

ت
شــ

سنو
عک

رقابت های لیگ قهرمانان آسیا در روزهای 
گذشته ادامه یافت. اسماعیل حلالی پیشکسوت 
تیم فوتبال پرسپولیس در  خصوص عملکرد این 

تیم صحبت کرد. 
 درباره بـــاخت سرخپوشان برابر تیم 
الوحده امارات در لیگ قهرمانان آسیا چه 

نظری دارید؟
 انگیزه بازیکنان تیم پرسپولیس به خاطر 
پیروزی های قبلی خود در این بازی کم بود، اما 
حریف اماراتی با تمام توان خود  در زمین مسابقه 
حضور یافت و به برد این بازی نیاز مبرمی داشت 
که به هدف خود دست یافت. همچنین هرکدام 
از بازیکنان دوست داشتند که خودشان گل 
بزنند و همین موضوع باعث شد که موقعیت ها را 
به راحتی از دست بدهند. به هرحال سرخپوشان 
موقعیت های زیادی برای گلزنی داشتند و 
چندبار توپ  با بدشانسی به تیرک خورد و وارد 
دروازه حریف اماراتی نشد. همچنین در روزی 
که پرسپولیسی ها تمرکز، انگیزه و دقت لازم را 
نداشتند، نتیجه بازی را واگذار کردند. به نظرم 
این باخت در ادامه مسیر می تواند به پرسپولیس 

کمک کند.
  سرخپوشان موقعیت های زیاد گلزنی را 

از دست می دهند!
تیم پرسپولیس چند سال است که مشکل 
گلزنی دارد و اکثر بازی های خود را با یک گل 
پیروز می شود و به تیم های ضعیف تر از خودش 
می تواند گل های زیادی بزند. سرخپوشان در 
استفاده از موقعیت های گلزنی ضعف دارند. در 
بازی های قبلی از طریق ضربات ایستگاهی و 
شروع مجدد ها گل می خوردیم، اما این اولین بار 
بود که  در جریان بازی برابر الوحده گل دریافت 
کردیم. هیچ تیمی در آسیا  مثل پرسپولیس ۱۲ 
امتیاز ندارد و اگر این تیم بازی آخر خود برابر 
الریان را پیروز شود با بالاترین امتیاز به مرحله 

بعد صعود می کند. 
  درباره عملکرد نمایندگان کشورمان در 

لیگ قهرمانان آسیا چه نظری دارید؟
 هر ۴ نماینده کشورمان در آسیا از لحاظ فنی 
عملکرد فوق العاده ای داشتند و با نتایجی که 
کسب کردند به AFC نشان دادند که سهمیه 
فوتبال ایران باید در آسیا بیشتر از این باشد. من 
سهمیه ۲+۲ فوتبال کشورمان در آسیا را قبول 
ندارم، چون فوتبال مان به غیر از امکانات،  بالاتر 
از آسیاست. تیم پرسپولیس که به مرحله بعد 
آسیا  صعود کرده، به طورحتم تیم استقلال هم در 
ادامه مسابقات صعودش قطعی می شود. امیدوارم 
تراکتور هم بازی پایانی خود را پیروز شود تا ۳ 

نماینده در مرحله بعدی آسیا داشته باشیم.

گفــتوگــو
اسماعیل حلالی:

  سهمیه فوتبال 
 ما باید در آسیا 

بیشتر باشد

فوتبالداخلی
تسنیم: وینگر تیم فوتبال سپاهان معتقد است که شانس 
۳ مدعی قهرمانی، برای بالابردن جام در این فصل برابر 
است. محمدرضا حسینی در ارتباط با شانس سپاهان برای 
قهرمانی در لیگ امسال و اینکه برخی معتقدند بازی سپاهان 
و پرسپولیس سرنوشت قهرمانی را تعیین خواهد کرد، گفت: 
ما بعداز بازی با پرسپولیس 8 بازی دیگر خواهیم داشت که 
امتیازهای این بازی ها فرقی با امتیاز بازی با پرسپولیس ندارد. 
اصلا اینطور نیست که بازی با پرسپولیس قهرمان را تعیین 
کند و تا پایان لیگ همه بازی ها برای ما مهم هستند. فقط 
موضوع مهم این است که بتوانیم این روند را ادامه داده و در 
پایان لیگ به موفقیت برسیم. تمام هدف ما قهرمانی است 
تا هواداران سپاهان را خوشحال کنیم. حسینی در پاسخ 
به این پرسش که »از بین سپاهان، پرسپولیس و استقلال 
شانس کدام تیم برای قهرمان شدن بیشتر است؟« تصریح 
کرد:  چیزی در این زمینه قابل پیش بینی نیست و اعتقاد من 
این است که شانس هر ۳ تیم برای قهرمانی برابر است چون 
بازی های نسبتا زیادی باقی مانده که می تواند به هر کدام از این 
۳ تیم شانس بدهد. طبیعتا هر تیمی که تمرکز بیشتری داشته 
باشد و کمتر اشتباه کند قهرمان خواهد شد. امیدواریم ما این 

مسیر خوب را ادامه داده و در نهایت قهرمان شویم.

  ستاره نروژی تیم فوتبال بوروســیا دورتموند ممکن است 
در پایان فصل از این تیم جدا شــود. ارلینگ هالند که زمستان 
۲0۲0 به بوروسیا دورتموند پیوست، در پایان فصل تنها پس از 
گذشت ۱8 ماه از حضورش روی نیمکت این تیم آلمانی، ممکن 
است از جمع زردپوشان جدا شود. براساس گزارش نشریه آلمانی 
»بیلد«؛ در صورتی کــه دورتموند موفق نشــود در پایان فصل 
سهمیه لیگ قهرمانان اروپا را کســب کند، این مهاجم نروژی در 
تابســتان پیش رو اقدام به ترک این تسم خواهد کرد. اخیرا مینو 
رایولا مدیر برنامه هالند ۲0 ساله و پدر این بازیکن پس از ملاقات 
با مدیران دورتموند، سفرهایی به اســپانیا و انگلیس داشتند و با 
سران باشگاه هایی همچون بارسلونا، رئال مادرید، منچستریونایتد، 
منچسترسیتی و چلسی مذاکراتی برسر انتقال احتمالی هالند 
داشــتنند. حتی گزارش شده، باشگاه بوروســیا دورتموند روی 
هالند قیمتی ۱80 میلیون یورویی گذاشــته و تنها در صورتی 

تابســتان آینده این بازیکن را به فروش حاضر اســت در 
برساند که باشگاهی حاضر شود مبلغ 
مدنظرشــان را بپردازد. این مهاجم 
نروژی که ارزش کنونی اش در بازار 
نقل وانتقالات ۱۱0 میلیون یوروست 
و تا ســال ۲0۲۴ با دورتموند قرارداد 
دارد، تاکنــون در 56 بازی برای 
این تیم به میدان رفته و آمار 
5۳ گل زده را هم به ثبت 
رسانده است. دورتموند 
در حــال حاضر با 55 
امتیــاز در رده پنجم 
جــدول رده بندی 
سلیگا  نـــــد بو
جــــای دارد و 
بـــا اینتراخت 
نکفــورت  ا فر
چهارم جدولی 

آخرین  جایــگاه برای )
کسب سهمیه لیگ قهرمانان( تنها 

یک امتیاز اختلاف دارد.

بینالملل

مسعوداقبالی
کارشناس فوتبال 

روز 6 اردیبهشت سالروز قهرمانی دراماتیک استقلال در 
لیگ هشتم بود که آبی های پایتخت در شرایط ناامیدی 
نسبت به کسب جام توانستند از برتری فولاد مقابل ذوب آهن 
استفاده کرده و جام قهرمانی را با تک گل »فابیو جانواریو« 

بالای سر ببرند. در همین زمینه پیروز قربانی، کاپیتان 
آن روزهای استقلال به ارائه توضیحاتی پرداخت.

  قهرمانی دلچسب
پیروز قربانی اظهارداشت: واقعا روز خاص و 
قهرمانی دلچسبی بود. پیروزی و کسب جام 
همیشه دلنشین است ولی بعضی روزها بیشتر 

در خاطر آدم می ماند و آن قهرمانی هم واقعا روز 
خاصی بود و خوشحالم که توانستیم به هدفی 

که داشتیم برسیم و جام را بالای سر 
ببریم. در این بازی یک نکته خاص 
و حائز اهمیت وجود داشت و آنهم 
حقانیت بازیکنان بود چرا که در 
سعی  عده  یک  مـــقطع  آن 
داشتند بازیکنان را به کم کاری 
متهم کنند و در نهایت بازیکنان 

سربلند شدند.

  اختلافات مدیریت و کادرفنی
وی در مورد اختلافات مدیریت و کادرفنی وقت استقلال و 
حواشی هفته های پایانی افزود: مدیریت و کادرفنی اختلاف 
داشتند و بازیکنان به آتش این اختلاف می سوختند و در 
همین دعوا هم بازیکن را قربانی می کردند و اتهام کم کاری 
می زدند. اتفاقاتی مثل اعتراض جباری به تعویضش هم 
که در آن مقطع رخ داد یک مساله فوتبالی عادی بود 
که در هر تیمی رخ می دهد و ارتباطی به کم کاری 
و این مسائل ندارد. قربانی در مورد اینکه نقشش 
به عنوان کاپیتان تیم برای دورنگه داشتن بازیکنان از 
این حواشی چه بود، توضیح داد: اصلا بحث کاپیتان و 
غیرکاپیتان نبود و ما یک مجموعه کاملا حرفه ای 
بودیم و با هم رفیق بودیم و مسائل این چنینی 

را هم با رفاقت حل می کردیم.
  نتیجه بازی ذوب آهن-  فولاد

وی در مـــورد نــــتیجه بازی 
ذوب آهن-  فولاد هم گفت: من اصلا 
فکرش را نمی کردم که قهرمان 
شویم. بعداز تساوی مقابل سایپا 
فکر می کردم کار تمام است ولی 

خدا را شکر ذوب آهن موفق شد فولاد را شکست دهد و 
ما هم به قهرمانی برسیم. در طول بازی ما را در جریان 
نتیجه آن دیدار قرار می دادند ولی واقعا باورمان نمی شد 

که داریم قهرمان می شویم.
  بازی با پیام 

کاپیتان سابق استقلال در مورد بازی مقابل پیام هم 
خاطرنشان کرد: اصلا بازی راحتی نداشتیم چرا که پیام 
برای نیفتادن می جنگید و واقعا چیزی برای از دست دادن 
نداشتند و با جان و دل آمده بودند نتیجه بگیرند و همین 
موضوع کار ما را سخت می کرد. در نهایت قسمت این بود 

با شوت »جانواریو« پیروز شویم.
  شایعات

قربانی در رابطه با شایعاتی مبنی بر مشکوک بودن 
نتیجه بازی ذوب آهن - فولاد هم گفت: این صحبت های 
مسخره فقط در فوتبال ایران مطرح می شود چرا که ما 
وقتی می خواهیم ضعف فنی خودمان را گردن دیگران 
بیندازیم چنین مسائلی را مطرح می کنیم و دلیل 
عقب ماندگی مان هم همین است. بارسلونا با آن عظمتش 
8 گل از بایرن خورد مگر به کسی تهمت تبانی و کم کاری 

زدند؟
 کودک طرفدار  استقلال

پیشکسوت فوتبال در مورد ویدئویی که از آزار یک 
کودک طرفدار فوتبال در فضای مجازی پخش شده، 
تصریح کرد: واقعا آدم با دیدن این چیزها متاسف می شود. 
برخی افراد مسائل را قاطی فوتبال »قرمز و آبی« می کنند. 
من از زدن هیچ حرفی واهمه ندارم ولی برخی می خواهند 
خود را به حماقت بزنند تا ضعف هایشان با تاییدگرفتن از 

چند نفر پوشیده شود.

 پیروز   قربانی: در لیگ هشتم، عده ای سعی داشتند 
بازیکنان  را  به  کم کاری  متهم کنند

با قهرمانی مان سربلند شدیم

آرمان ملی: »رونالدو« پس از انـــتقال به 
یوونتوس نتوانسته همچون زمان حـــضور در 
رئال مادرید موفق باشد. ضمن اینکه دستمزد بالای 
این ستاره پرتغالی و مشکلات مالی باشگاه نیز 
همزمان شده تا این مسائل باعث شود زمزمه جدایی 

»کریس« و حضور در لیگی دیگر مطرح شود. 
 قیمت 

ما  و  است  جهان  بازیکن  بهترین  کریس 
نمی خواهیم اجازه جدایی او را صادر کنیم. این 
سخنان فابیو پاراتیچی، مدیر ورزشی یوونتوس 
پس از شکست تحقیرآمیز مقابل بنوونتو بود. اما 
نشانه ها حاکی از آن است که شاید رونالدو در 
تابستان با قیمت مناسب از یوونتوس جدا شود. 
شکست مقابل آژاکس در مرحله یک چهارم نهایی 
و حذف مقابل لیون و پورتو در یک هشتم نهایی، 
حاصل کار یوونتوس در سه فصل حضور ستاره 
پرتغالی بوده است. در مجموع هزینه حفظ رونالدو 
هر فصل حدود 87 میلیون یورو است و این رقم 
ماندن او در تورین را دشوار می سازد. طبق ادعای 
نشریه آ.اس، اگر »کریس« قصد خود را برای ترک 
یوونتوس اعلام کند، باشگاه ایتالیایی برای مذاکره با 
تیم های خواهان او مشکلی نداشته  و اجازه می دهد 
رونالدو بدون هیچ مشکلی تورین را ترک کند. اما 
مشتری این ستاره پرتغالی باید حداقل ۲5 میلیون 
یورو پرداخت بکند که البته برای جذب بازیکنی در 
اندازه های رونالدو هرگز زیاد نیست. البته یوونتوس 
مشکلی برای نگه داشتن رونالدو در آخرین سال 
قراردادش نخواهد داشت. آنها رونالدو را مجبور 
به ماندن و البته جدایی نمی کنند و سرنوشت این 

بازیکن به خودش بستگی دارد.
 عملکرد پایین

روزهای ناامیدکننده رونالدو ادامه داشت و او 
حالا در سه مسابقه قبلی خود هیچ گلی به ثمر 
رسانده است. از طرفی عملکرد فوق العاده ضعیف 
در دیدار برابر یووه و فیورنتینا باعث شد که انتقادات 
از برنده پنج باره توپ طلا به اوج خود برسد در 
همین راستا نشریات ایتالیایی به انتقاد از عملکرد 
فوق ستاره پرتغالی پرداختند. گاتزتادلواسپورت 
پیرامون سه بازی ناکامی  رونالدو در امر گلزنی 
نوشت: »این زمان برای شخصی مثل او به اندازه 
یک قرن احساس می شود.« همچنین کوریره 

دلو اسپورت نیز معتقد است گل فیورنتینا بعداز 
اشتباه کریستیانو رونالدو به ثمر رسیده است. این 
در حالی است که روزنامه تورینی توتو اسپورت نیز 
اعتقاد دارد که شاید این بازیکن قبل از رقابت های 
یورو خیلی روی خودش فشار نمی آورد. نکته مهم 
دیگر به نمره ای مربوط می شود که این روزنامه ها به 
عملکرد رونالدو داده اند ؛ جایی که گاتزتا به او نمره 
پایین 5 و کوریره و توتواسپورت نیز نمره بدتر ۴.5 را 

به فوق ستاره پرتغالی داده اند.
 بازگشت به رئال؟

بعداز حذف یوونتوس از لیگ قهرمانان اروپا 
اخبار و شایعات زیادی درباره جدایی رونالدو و 
بازگشتش به رئال مادرید به گــوش مــی رسد. 
طبق ادعای برخی منابع معتبر، رونالدو بی تاب 
بازگشت به رئال است و اگر پیشنهادی جدی 

دریافت کند، حاضر است با کاهش دستمزد به 
باشگاهی برگردد که در آن یک اسطوره ماندگار 
است. گفت وگوهای مقدماتی نیز چندی پیش بین 
ژرژ مندس ایجنت رونالدو با مسئولان رئال صورت 
گرفت که البته غیررسمی  بود. در همین رابطه 
مارکا  گزارش داد که احتمال بازگشت رونالدو 
به رئال غیرممکن است و سران باشگاه مادریدی 
این گزینه را بررسی نخواهند کرد. رئال برای 
فصل بعد به دنبال استعدادهای جوان و آینده داری 
چون کیلیان امباپه و ارلینگ هالند است و معتقد 
است دوران رونالدو به اتمام رسیده و او دیگر راهی 
برای بازگشت نخواهد داشت. خبری بد برای 
دوستداران رئال که رویای بازگشت اسطوره خود را 
داشتند. همچنین طی روزهای گذشته پرز که ایده 
راه اندازی سوپرلیگ اروپا را به راه انداخت و البته 

موفق نبود در مورد بازگشت رونالدو صحبت کرد. 
رئیس باشگاه رئال مادرید در مورد بازگشت رونالدو 
به رئال تصریح کرد: من عاشق »کریس« هستم ولی 

این کار عقلانی نیست و او برنخواهد گشت.
 بازگشت به منچستر؟

هفته گذشته نشریه گاتزتا دلواسپورت ایتالیا 
نوشت:  احتمال بازگشت کریستیانو رونالدو به 
منچستریونایتد وجود دارد، چرا که این بازیکن 
پرتغالی برای بازگشت به تیمی  که سال ۲009 
آن را به مقصد رئال مادرید ترک کرد وسوسه 
شده و برای هموارکردن مسیر بازگشتش حاضر 
است حقوق خود را کاهش دهد. قرارداد رونالدو 
با یوونتوس تا ماه ژوئن سال ۲0۲۲ اعتبار دارد 
اما طبق ادعای گاتزتا؛ شماره 7 بانوی پیر با توجه 
به فصل ضعیفی که این تیم تجربه کرده برای 
ماندن در تورین دچار تردید شده است از طرفی 
یوونتوس درگیر مشکلات مالی است که همین 
موضوع هم اصلی ترین دلیلش برای حضور در 
سوپرلیگ اروپا بود، پروژه ای که تنها ۴8 ساعت 
از اعلام شکل گیری اش شکست خورد.  پس 
»اولگنار سولسشایر«، سرمربی منچستریونایتد 
مبنی بر تمایلش برای بازگشت کریستیانو رونالدو 
به اولدترافورد و منتفی بودن بازگشت کاپیتان 
تیم ملی پرتغال به رئال مادرید پس از ردشدن 
احتمال این اتفاق از سوی رئیس کهکشانی ها 
اعتراف کرده است. رونالدوی ۳6 ساله در حال 
حاضر از یوونتوسی ها سالانه ۳۱ میلیون یورو در 
سال حقوق می گیرد اما پرداخت این حقوق برای 
منچستریونایتد امکان پذیر نیست  و به همین 
دلیل هم او حاضر است با قبول حقوقی پایین تر 
به تیمی  که ۱۲ سال قبل آن را ترک کرد برگردد، 
البته طبق ادعای نشریه ایتالیایی، او با رقمی  کمتر 
از ۲0 میلیون یورو در سال حاضر به پیوستن به 

شیاطین سرخ نخواهد شد.
 حضور در فرانسه 

اکنون طبق ادعای نشریه »توتواسپورت«، 
پاری سن ژرمن از شیاطین سرخ جلوتر است و 
آنها می خواهند رونالدو را وسوسه کنند تا با ترک 
یوونتوس به لیگ یک فرانسه برود. گفته می شود 
عامل اصلی در تصمیم گیری برای حرکت بعدی 
رونالدو ناتوانی »یووه« در فتح لیگ قهرمانان است.

فوق ستاره پرتغالی، ایتالیا را ترک می کند

»کریس« در  »پاری سن ژرمن«؟!

سرپرست کــمیــته مسابقات سازمان لیگ گفت: طبق 
دستورالعمل وزارت بهداشت، کاروان پرسپولیس نهایت یک 
هفته در قرنطینه است، اما برگزاری تمرینات در این زمان در 
اختیار خود باشگاه است. سهیل مهدی اظهارکرد: به واسطه 
تقارن شب های قدر با بازگشت کاروان، برنامه ریزی برای این ایام 
نداشتیم. درخواست کرده ایم تیم پزشکی ستاد مقابله با کرونا 
این قضیه را تحت نظر بگیرند. به هرحال، دستور وزارت بهداشت 
کشور است و ما هیچگاه از خط قرمزهای وزارت بهداشت عبور 
نکرده و نخواهیم کرد. وی افزود: امیدوارم تقدم و تأخری در 

برنامه مان صورت نگیرد. اگر بتوانند زودتر تیم را آزاد کنند و 
با تست های پی درپی و با روش های پزشکی کمک مان کنند، 
خوشحال تر می شویم. اگر هم نشد، تابع نظرات وزارت بهداشت 
هستیم.  سرپرست کمیته مسابقات سازمان لیگ خاطرنشان 
کرد: طبق دستورالعمل وزارت ورزش که از طرف وزارت 
بهداشت ابلاغ شده، با تست هایی که صورت می گیرد، کاروان 
نهایتا یک هفته در قرنطینه خواهد بود. مهدی در پاسخ به اینکه 
آیا قرنطینه شامل تمرینات هم می شود، عنوان کرد: این اختیار 
خود باشگاه است که از یک هفته چگونه استفاده کند. فرقی 

نمی کند. اگر قرنطینه هم نداشتیم، این مدت فاصله تا مسابقه 
بعدی وجود داشت. وی با اشاره به تعداد زیاد بازی عقب افتاده، 
درباره تاریخ دقیق برگزاری این مسابقات اظهارکرد: اکنون 
۴ دیدار معوقه جام حذفی برای ۴ نماینده کشورمان در آسیا 
داریم و تاریخ ها مشخص است. البته احتمالا تغییر برنامه ای 
هم از تیم ملی خواهیم داشتیم و منتظر این تغییرات هستیم. 
سرپرست کمیته مسابقات سازمان لیگ تصریح کرد: ۳ ، ۴ هفته 
آخر باید بازی ها همزمان باشد و اردوی تیم ملی از همه مهمتر 
است که از چه تاریخی شروع می شود. این اردو تا ۲5 خرداد ادامه 
دارد و ۲8 خرداد انتخابات ریاست جمهوری را خواهیم داشت. 
قاعدتا ما تا ۳0 خرداد نمی توانیم دیدارها را شروع کنیم و این 
موارد تنش های بیرونی است که به جدول مسابقات تحمیل 

می شود و دست ما نیست.

سهیل مهدی:

تا ۳۰ خرداد نمی توانیم  بازی ها را شروع کنیم


